
Referat: FAU-møte Torød skole 26.10.22 
Til stede: Representanter fra samtlige trinn og skolens ledelse ved rektor. Avbud: SFO  

 

Saker fra trinnene 

1.trinn:  

Forespørsel angående spisesituasjonen i klassene. Noen barn synes det er vanskelig å spise 

og se på skjerm samtidig. Dette medfører noen ganger at ikke alle elevene får spist 

matpakken sin. Det kom også et forslag om å starte spisingen litt tidligere.  

 

Rektor svarte at dette er en kjent henvendelse og at det er opp til hver enkelt kontaktlærer 

hvordan dette håndteres. Det ble presisert at skjerm bør brukes fornuftig og at det er et 

tilpasset innhold som vises og at det også noen ganger kan varieres mellom skjerm og 

høytlesing. Rektor har inntrykk av at dette ivaretas godt på trinnene, men at det er mulig å ta 

dette opp i hver enkelt klasse hvis behov  

 

2.trinn: 

Ingen innmeldte saker 

 

3.trinn:  

Ingen innmeldte saker 

 

4.trinn: 

Tilbakemelding om at det var et fint tiltak å dra på kino-tur tidligere i høst. Dette skaper en 

samlende og positiv felles opplevelse, også på tvers av trinnene  

 

5.trinn: 

Noen elever opplever å måtte vente lenge på bussen etter skoleslutt enkelte dager. Det ble 

tatt opp om det er mulig å ha lik slutt-tid på skoledagene slik at dette passer bedre med 

busstidene 

 

Rektor var enig i at dette ikke var optimalt og at skolen skulle se på saken når neste skoleår 

planlegges. Det ble samtidig minnet om at det er mulig å vente inne på skolen hvis det er 

ønskelig   

 

6.trinn: 

Ingen innmeldte saker 

 

7.trinn: 

Ingen innmeldte saker  

 

 

 



SFO: 

Ingen innmeldte saker, men rektor informerte om at det skulle være et varslet og 

rutinemessig tilsyn av skole/SFO. Temaet denne gangen er miljørettet helsevern. Kort 

oppsummert dreier dette seg om gjennomgang av ute- og inneområdet, sikkerhet, sanitære 

forhold og rutiner skolen skal ha på plass. Rektor er veldig positiv til disse gjennomgangene 

og sier at det er en fin mulighet til å se hva som fungerer godt og få synliggjort dersom det 

skulle være noen avvik. FAU oppdateres i etterkant.  
 

Oppfølging av tidligere saker 
 

Lys i skolebakken 

Dette ble tatt opp på forrige FAU-møte og det har blitt purret på. Status nå er at kommunen 

skal følge dette opp. Siden vi nå går inn i en mørk årstid mener FAU at det er viktig at 

belysningen kommer opp så snart som mulig   
 

Regnskap/økonomi 
Dette temaet tas opp på FAU-møtet i januar 2023 og blir et mer utfyllende punkt på det 

påfølgende referatet  
 

Årshjulet til FAU 
Ingen nye innspill, men det var stor enighet i at det er nyttig å ha tidfestet mange av 

hendelsene for å sikre at oppgavene blir gjort og at det blir en rutine og en forutsigbarhet i 

aktivitetene. Dugnaden i mai ble tatt frem som et godt eksempel på dette.  
 

Elevrådet 
FAU jobber fortløpende med at elevene på skolen skal ha muligheten til å få nytt utstyr og 

innfri aktuelle og relevante ønsker fra elevrådet når dette er praktisk og økonomisk mulig. 

Elevrådet hadde en liste med følgende ønsker:  

- Flere planker til hyttebygging i skogen 

- Flere baller (basketball, stikkball etc.)  

- Flere basketkurver 

- Ordentlige håndballer (skal undersøker om dette er ute eller inne-typer evt. begge deler)  

- Tilgang til vanndispenser med kaldt vann. Det tar ofte lang tid før vannet på skolen 

blir kaldt nok (merknad: Her må også tas hensyn til hygieneaspektet)  
 

Aktivitetspark/klatrepark  
Det er ikke mye nytt siden sist møte. Representanter fra kommunen venter på et fullstendig 

pristilbud fra entreprenør slik at byggeprosessen kan komme i gang som planlagt våren 

2023. Det er behov for et ferdigstilt budsjett og noe mer midler, men kommunen har sagt 

seg villig til å starte grunnarbeidet selv om ikke alt er på plass.  FAU mener at det er viktig at 

denne saken følges opp fortløpende med de involverte parter slik at det ikke blir unødige 

forsinkelser i planlegging og byggeprosessen 

 

 
 



Akebakken 
Det er fremdeles et mål at den planlagte akebakken blir klar til denne vintersesongen. 

Grunneier sier at man må vente til det blir frost på bakken før større maskiner kan kjøre der. 

Det forventes at selve byggeprosessen ikke kommer til å ta så veldig lang tid. Saken følges 

opp av FAU og skolen  
 

 

Eventuelt 
Spørsmål om klassestørrelse:  

Kan en stor klasse deles hvis man ser at dette er viktig for læring og trivsel? Rektor svarer at 

det kan være muligheter for dette, men at det ikke har vært noen faste delinger nå. Det 

jobbes fortløpende med å finne gode og fleksible løsninger for god struktur. Dette gjøres i 

samråd med kontaktlærere.  
 

Neste FAU-møte 
07.12.22  

 

 

 

 
Ref: Vegard Pedersen 26.10.22 

 

 

 

 

 

 


